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Abstract (en)
[origin: US5226397A] An apparatus for temporarily storing and feeding in measured quantities the volatile fuel components found in the free space
of a tank installation into the intake tube of an internal combustion engine includes a vent line which connects the free space to the atmosphere. A
storage chamber with an absorption element is arranged in the vent line. A line connects the storage chamber to the intake tube and is capable of
being sealed by a valve. A throttle valve is supported on a drive shaft and is configured in the intake tube. The valve includes an actuator, which is
capable of being operated by the drive shaft.

Abstract (de)
Vorrichtung zum vorübergehenden Speichern und dosierten Einspeisen der im Freiraum (5) einer Tankanlage befindlichen, flüchtigen
Kraftstoffbestandteile in das Ansaugrohr (6) einer Brennkraftmaschine, umfassend eine den Freiraum (5) mit der Atmosphäre verbindende
Entlüftungsleitung (7), in der eine Speicherkammer (8) mit einem Absorptionselement angeordnet ist .sowie eine die Speicherkammer (8) mit dem
Ansaugrohr (6) verbindende Leitung (2) die durch ein Ventil (1) verschließbar ist, wobei in dem Ansaugrohr (6) eine auf einer Antriebswelle (4)
gelagerte Drosselklappe (3) angeordnet ist. Das Ventil (1) umfaßt ein Stellglied, das durch die Antriebswelle (4) betätigbar ist. <IMAGE>
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